
 
                                  Otvoreno pismo drugu Borku

     Druže Borko, 
odlučio sam da ono što nisam hteo da iznosim pre izbora i podmećem klipove kažem sada, žao mi
je  što  se tvoj  poduhvat  neslavno završio,  neprijatelj  je  bio jači  i  brojniji  ali  Levica Srbije  nije
ustuknula. Borio si se do poslednjeg daha za svoje ideje. Verujem da je uzrok neuspehu to što si se
kasno setio da otvoriš levi front, nisi imao dobro razrađenu taktiku i radio si sve isto što i drugi. Bio
si gladan uspeha i napravio velike propuste u marketingu i organizaciji.
Poručujem ti da si na pravom putu i da ćeš na sledećim izborima ući u parlament ali je za to po
meni potrebno da pokažeš da si drugačiji od drugih i da sa građanima ostvariš interakciju koju drugi
nemaju. 
Prvo da ti kažem nešto o organizaciji, ne možeš uspeh bazirati na ljudima koju u stranku ulaze iz
svojih  sitnih  interesa,  na kandidatima postavljenim bez ikakvog kriterijuma.  Potkrepiću tvrdnju
ličnim iskustvom koje sam stekao ulaskom u tvoje udruženje, drug iz susednog mesta koji je bivši
član DS, prema ličnom iskazu, dobio je otkaz pre šest godina upravo od svoje stranke.  Njegov
motiv je bio da se vrati na funkciju i da im vrati milo za drago, uz sebe je privukao i jednog jakog
poljoprivrednika koji je za svoje angažovanje planirao povraćaj uloženih sredstava pride ko zna šta.
Pritom nimalo ubeđen u ideje kojima si se ti rukovodio što je vrlo jasno stavljao do znanja.
Isti slučaj je bio i u mom mestu, na čelo udruženja si doveo čoveka iz SPS koji je takođe dobio
pedalu sa mesta direktora od svoje bivše stranke planirajući da im uzvrati ulaskom u odborničke
klupe. Angažovao je privatnika da finansira njegov povratak i kao i u prvom slučaju očekivanja
pomenutog su verovatno bila ista. 
I ko će onda od njih druže Borko da širi levičarske ideje o kojima ti govoriš? 
Čak ni na Facebooku, na stranicama Levice, osim besmislenih poruka „idemo“, „možemo bolje“ i
deljenja „tuđih mudrolija“, niko od njih nije imao ništa da kaže o tome kako  namerava da sprovede
program Levice i omogući bolji život građana.
O kriterijumu za izbor kandidata besmisleno je i govoriti.     
Ne može to tako.
Ako želiš da uđeš u parlament moj dobronameran savet ti je da odustaneš od ovakvog primitivnog i
privatizovanog sistema i prvo ojačaš redove tako što ćeš stvoriti konkurentan sistem. Sistem koji će
iznedriti prave borce, ljude koji u sebi nose taj plamen levih ideja i  koji će znati da ubede ljude da
su na pravom putu. Kada uspostaviš takav sistem nije bitno da li će Levica Srbije ostati udruženje
ili će postati stranka, ako su unutar organizacije pravila dobra i razvojna onda forma nije bitna. Dok
to ne uradiš ti ćeš sam vući ceo tovar na vrh brega, do tebe je da li želiš da iza tebe idu s rukama u
džepovima ili da guraju iz sve snage.     
Pozivam te da na sajtu Levice omogućiš svim zainteresovanim građanima da svojim komentarima
učestvuju u poboljšanju programa Levice i predlozima zakona kako bi na sledeće izbore izašao
maksimalno  spreman.  Da  pozoveš  druge  levičarske  organizacije  na  ujedinjenje  i  ponudiš  im
saradnju na pravim osnovama. Da nastaviš da se boriš i pokažeš da priče kako si ti Vučićev čovek
za odvlačenje glasova nisu tačne.  Srbiji je potrebna prava levica ali nisi uspeo da ubediš ljude da si
ti pravi čovek koje će je voditi, ako si već izabrao taj put idi do kraja i ubedi ih.
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